

207

ROZPORZĄDZENIE MINISTRA GOSPODARKI, PRACY I POLITYKI SPOŁECZNEJ

z dnia 5 lutego 2003 r.

zmieniające rozporządzenie w sprawie zasad wynagradzania za pracę i przyznawania innych świadczeń związanych z pracą dla pracowników Ochotniczych Hufców Pracy

Na podstawie art. 77³ ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. — Kodeks pracy (Dz. U. z 1998 r. Nr 21, poz. 94, z późn. zm.¹⁾) zarządza się, co następuje:

¹⁾ Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 1998 r. Nr 106, poz. 668 i Nr 113, poz. 717, z 1999 r. Nr 99, poz. 1152, z 2000 r. Nr 19, poz. 239, Nr 43, poz. 489, Nr 107, poz. 1127 i Nr 120, poz. 1268, z 2001 r. Nr 11, poz. 84, Nr 28, poz. 301, Nr 52, poz. 538, Nr 99, poz. 1075, Nr 111, poz. 1194, Nr 123, poz. 1354, Nr 128, poz. 1405 i Nr 154, poz. 1805 oraz z 2002 r. Nr 74, poz. 676, Nr 135, poz. 1146, Nr 196, poz. 1660, Nr 199, poz. 1673 i Nr 200, poz. 1679.

§ 1. W rozporządzeniu Ministra Pracy i Polityki Socjalnej z dnia 12 lipca 1996 r. w sprawie zasad wynagradzania za pracę i przyznawania innych świadczeń związanych z pracą dla pracowników Ochotniczych Hufców Pracy (Dz. U. Nr 94, poz. 431, z późn. zm.²⁾) wprowadza się następujące zmiany:

²⁾ Zmiany wymienionego rozporządzenia ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 1997 r. Nr 32, poz. 191, z 1998 r. Nr 41, poz. 235, z 1999 r. Nr 7, poz. 61 i Nr 36, poz. 353, z 2000 r. Nr 27, poz. 331 oraz z 2001 r. Nr 32, poz. 380.

1) załącznik nr 1 do rozporządzenia otrzymuje brzmienie określone w załączniku do niniejszego rozporządzenia;

2) w załączniku nr 3 do rozporządzenia:

a) w I tabeli:

— lp. 1 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„1	Komendant główny	XXII	10	wyższe	10"

— lp. 2 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„2	Zastępca komendanta głównego, główny księgowy budżetu OHP	XIX—XXI	9	wyższe	8"

— lp. 4 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„4	Pełnomocnik komendanta głównego, wicedyrektor Biura Komendy Głównej, kierownik wydziału Komendy Głównej, dyrektor Centrum Edukacji i Pracy, zastępca komendanta wojewódzkiego, główny księgowy Komendy Głównej, główny księgowy komendy wojewódzkiej, główny organizator Komendy Głównej, główny pedagog, kierownik ośrodka szkoleniowo-wypoczynkowego Komendy Głównej	XV—XVIII	8	wyższe	8"

— po lp. 5 dodaje się lp. 5a w brzmieniu:

1	2	3	4	5	6
„5a	Pełnomocnik komendanta wojewódzkiego, zastępca głównego księgowego Komendy Głównej, zastępca głównego księgowego komendy wojewódzkiej	XV—XVII	7	wyższe	7"

— po lp. 7 dodaje się lp. 7a w brzmieniu:

1	2	3	4	5	6
„7a	Kierownik klubu pracy	XIII—XV	6	wyższe	4"

b) w III tabeli:

— lp. 2 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„2	Komendant zgrupowania wakacyjnych hufców pracy, komendant hufca bez zakwaterowania, zastępca komendanta hufca z zakwaterowaniem	XIV—XV	do 6	wyższe	6"

— lp. 3 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„3	Zastępca komendanta zgrupowania wakacyjnych hufców pracy, zastępca komendanta hufca bez zakwaterowania, koordynator wakacyjnych form OHP, zastępca komendanta hufca środowiskowego	XIII—XIV	do 5	wyższe	5"

c) w IV tabeli:

— lp. 2 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„2	Technik — mistrz w zawodzie	VIII—X	do 5	średnie	4
	instruktor praktycznej nauki zawodu			według odrębnych przepisów	

— uchyla się lp. 4 i 5,

d) w V tabeli uchyla się lp. 6 i 10,

e) w VI tabeli lp. 3 otrzymuje brzmienie:

1	2	3	4	5	6
„3	Kierownik ośrodka szkolenia zawodowego, kierownik biura turystyki, kierownik zakładu usług	XIII—XV	do 6	wyższe	4”

§ 2. Przepisy rozporządzenia mają zastosowanie do wynagrodzeń należnych od dnia 1 stycznia 2003 r.

§ 3. Rozporządzenie wchodzi w życie z dniem ogłoszenia.

Minister Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej:

J. Hausner

Załącznik do rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 5 lutego 2003 r. (poz. 207)

TABELA MIESIĘCZNYCH STAWEK WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO

Kategoria zaszeregowania	Kwota w złotych
1	2
I	730 — 860
II	740 — 890
III	750 — 950
IV	760 — 1 010
V	770 — 1 070
VI	780 — 1 140
VII	790 — 1 220
VIII	800 — 1 300
IX	820 — 1 380
X	840 — 1 460
XI	870 — 1 560
XII	900 — 1 660
XIII	930 — 1 780
XIV	960 — 1 930
XV	1 000 — 2 080
XVI	1 050 — 2 300
XVII	1 100 — 2 520
XVIII	1 150 — 2 770
XIX	1 200 — 3 020
XX	1 260 — 3 300
XXI	1 360 — 3 650
XXII	3 000 — 3 800